
Referat styremøte 26.11.24 

Til stede: Silje, Eline, Marthe, Helene, Tove, Sølvi 

1. Gjennomgang av referat fra forrige styremøte. 

1.1 Sølvi fikk ikke plass på dommerutdannelse pr nå, på grunn av svært mange søkere.  

1.2 Logo – på saksliste for dagens møte.  

1.3 Dispensasjon for fritak av båndtvang – på saksliste for dagens møte. 

1.4 Aggregat – Ikke aktuelt å bruke garanti på aggregat likevel, da det er kjøpt inn et 

aggregat til, og det trolig vil dekke klubbens behov om man bytter på å bruke disse 

to i løpet av en stevnedag.  

1.5 Støtte Sparebank1 – Klubben har fått utbetalt 30 000 kr for støtte til innkjøp av 

aggregat og lys i Lia.  

1.6 Ødeleggelser i Lia – Det er pr nå ikke registrert flere ødeleggelser i Lia i høst.  

 

2. Dispensasjon fritak båndtvang 

Silje har purret på grunn av lang saksbehandlingstid i saken. Fikk tilbakemelding om at 

kommunen ser på saken på nytt til neste år, da båndtvangen pr nå er opphevet for i år.  

3. Logo 

Helene har ikke fått ny tilbakemelding fra SJ Profilering og Design siden mottatt utkast på 

logo i juni, til tross for gjentatt purring. Styret blir enige om å gi de en siste sjanse til å svare 

og ferdigbehandle logobestillingen. Dersom de ikke kan levere bestillingen innen rimelig tid 

avslutter styret samarbeidet, og kontakter evt. andre aktører.  

4. Stevner og aktiviteter i 2025 

Det er ønskelig med både spor, rundering og lydighetsstevne. Agilitystevne er også under 

planlegging. Styret er generelt positive til arrangementer i klubbens regi, og synes det er 

positivt at medlemmer ønsker å arrangere stevner. Agilitystevnet er avhengig av flere frivillige 

for å kunne avholdes.  

For å kunne avholde spor- og runderingsstevne i høyeste klasse er klubben avhengig av 

bruksstige. Sølvi har forsøkt å reparere den gamle stigen, men ser at den eventuelt må sveises. 

Ved innkjøp av ny vil summen i budsjettet måtte økes, da stige må importeres fra Sverige. 

Primært ønskelig med ny for tryggere bruk i forhold til nyinnlæring, da de nye stigene kan 

stilles inn på to ulike nivå. Bør avklares før neste styremøte.  



Det er også ønskelig at klubben arrangerer flere kurs. Helene kan avholde et kurs pr halvår. 

Styret blir enige om å legge ut en avstemming på hva slags type kurs klubbens medlemmer er 

interesserte i.  

5. Lys i Lia 

Alt som trengs for å få lys i Lia er på plass, men ledningene til lampene må kobles til stikker. 

Behøver avisoleringstang for dette. Styret er enige om at det ikke er behov for dette nå, da 

utetreningssesongen er over, men at dette bør prioriteres tidlig på sesongen neste år.  

6. Styret NBF 

Styret har ingen aktuelle kandidater å melde inn pr nå. Silje deler informasjon med aktive 

medlemmer for å sjekke interessen. Fristen for å melde inn kandidater er 30.11.  

7. Årsmøte 2025 

Styret setter dato for årsmøte til 6. mars. Helene legger ut bekjentgjøring av årsmøtedato til 

medlemmer på Facebook og klubbens nettside.  

Frist for klubbens medlemmer til å sende inn saker er senest 6. februar, og innkalling til 

årsmøte vil sendes ut senest 20. februar.  

8. Eventuelt  

Tove trenger innlogging til hjemmeside for å dele lenke til katalog og resultatservice i 

forbindelse med helgens valpeshow. Helene sender innloggingsinformasjon.  

 

Avtalt tidspunkt for nytt styremøte 12. februar. Fysisk oppmøte.  

 

Referent: Helene Einlien 


